
 
                                                     בעז"ה

 י"ד טבת תשפ"א
  

 לשאלת רבים
 אודות הנידון העומד כעת על הפרק בענין החיסון לקורונה

הן מהמחייבים הן מהאוסרים  ,ת דעת רופאיםואחר העיון בחו
ישנם חששות חמורות של פקו"נ שאין אתנו מי שיודע להכריע 
שהרי גם לשיטת המחייבים עדיין לא נתברר להם כל צרכם מה 

 יהי' עם כל החששות האלו.
פי הלכה עד שלא יתברר הדבר בבירור  לכן פשוט שעל

גמור הרי ספק סכנתא אסור מן התורה עד שיתברר באופן 
מוחלט שאין בזה חשש ובכל התורה קיי"ל שב ואל תעשה 

 עדיף.
וכל הפרסומים האחרים שנתפרסמו בשמינו אין להם שום שחר 

והשי"ת ישמור נפשנו מלכד וננצל מכל צרה  ,שאינו דרכינו
 ומצוקה.

 צפה לישועה מהירההכו"ח ומ
 הק' משה זאב זורגר

 


